
Stanovska organizacija JUl) 

kova V nadzornem odboru so: V. Čermelj, 
Fr. Staufer, A. Podjavoršek. Namestnici: S. 
Trobčeva in M. Repičeva. 

Prihodnje zborovanje bo meseca decem
bra v Kozjem. 

Ker predlogov ni, zaključi tov. predsed
nik občni zbor. 
Albert Čok, preds. Mara Strašekova, tajnica. 

+ JUU SRESKO DRUŠTVO V KAM= 
NIKU je imelo svoj redni letni občni zbor 
dne 3. oktobra v Domžalah 

Navzočih je bilo 84 od 121 članov, t. j . 
70%. 

Predsednik pozdravi predavatelja telo
vadnega učitelja Iv. Lavrenčiča, sreskega šol* 
skega referenta Lukežiča, kakor tudi vse no* 
vodošle člane in novodošlega sreskega načel* 
nika g. Vouška. 

Nato poroča, da so bili trije člani našega 
društva: sreski referent Lukežič in oba upra* 
vitelja v Kamniku, J. Cenčič in M. Rupniko* 
va, odlikovani z redom sv. Save V. st. — K 
temu jim v imenu vsega društva iskreno če* 
stita 

Sledilo je izvanredno zanimivo predava
nje tov. Lavrenčiča o telovadbi šolske dece 
po principih novodobne šole, ki ga je pojas
njeval s praktičnimi primeri na dvorišču šol
skega poslopja. 

Predsednik je poročal o najvažnejših 
društvenih zadevah in opozoril članstvo na 
uvodni članek v »Učit. Tovarišu«. 

Nato je prešel predsednik takoj na sta
narino, ki je po zadnji odredbi urejena tako, 
da morajo vsi učitelji plačevati naturalna 
stanovanja. Omenil je tozadevno resolucijo 
izvršnega odbora v Beogradu in prečital vlo
go, ki jo je sam sestavil v imenu vseh upra* 
viteljev na bansko upravo v Ljubljani. Glede 
ocenitve šolskih stanovanj se je razvila de* 
bata, v katero so posegli tov. Urbančič, Pri* 
možic, Mayer in Koman. 

Dalje je prečital dopis Slovenske Šolske 
Matice in priporočal naročitev na njena iz* 
danja. Po prečitanju in tolmačenju došlih do* 
pisov JUU, sekcija Ljubljana glede name* 
ščanj učiteljstva pa se je vnela debata. 

Tajniško poročilo: Društvo je imelo zad
nje mesece 108 članov. Zborovali smo štiri
krat Odbor je imel 7 sej. Povprečno je pri
šlo na vsako zborovanje 65% vsega članstva. 
Dokončala se je statistika izvenšolskega dela 
in objavila v »Učit. Tovarišu«, za kar gre 
posebna hvala tov. Maverju. 

Na vsakem zborovanju so se razmotriva
la tudi pedagoška vprašanja. 

Blagajniško poročilo: Prejemki 20.48709 
Din, izdatki 16.981 Din, ostalo v blagajni 
350609 Din. Izbrana pregledovalca računov. 
Golob in Krištof, sta jih našla v najlepšem 
redu. Zato je izrekla skupščina blagajniku 
absolutorij. 

Članarina ostane kot je bila lani: 180 Din 
za celo leto, za tovarišice poročene s tovariši 
pa po 110 Din. 

Volitev upravnega in nadzorstvenega od= 
bora se je izvršila z vzklikom: V prvega so 
bili izvoljeni: A. Arrigler, J Cenčič, Marija 
Rupnikova, J. Maver, J. Primožič Stenovec, 
Hrovat, Schubertova, Horn in Gizela Uše
ničnik; v nadzorstveni odbor pa: Urbančič, 
Koman, Krištof, Sotelšek in Pfeiferjeva. 

Predlogi: Tov. Koman je predlagal, naj 
bi se sestavila statistika na koncu šolskega 
leta mesto v začetku. Sreski šolski referent 
tov. Lukežič predlaga, naj se stavi na bano* 
vinski svet predlog, da on določi, katerega 
dne je začeti na narodnih šolah v začetku 
šolskega leta s poukom. Za odpustnice pred* 
laga nove tiskovine, na katerih bo razvidno, 
koliko razredna je dotična šola. 

Tov. Primožič: a) V vsej državi naj se 
enotno uredi Disanje šolskih zamud, matic* 
nih listov in izkazov. 

b) V bodoče naj se predlogi, ki so bili 
sprejeti na banovinski skupščini, prijavijo v 
»Učit. Tovarišu« neizpremenjeno (Op. sek* 
cije: Bomo pojasnili). 

c) Sreskemu načelniku dr. Fr. Ogrinu. ki 
je bil premeščen v Kranj, naj pošlje odbor i 
pismeno zahvalo za njegovo naklonjenost in 
ljubeznivost, ki jo je izkazoval tukajšnjemu 
učiteljstvu. — Vsi predlogi so bili soglasno 
sprejeti. 

Slučajnosti: Tov. Primožič priporoča v 
nakup Adamičeve pesmi v proslavo Fr. Lev* 
stika, ki jih je izdal Učiteljski pevski zbor. 

Sreski referent Lukežič vabi k udeležbi 
proslave 10 letnice šole in blagoslovitvi ob* 
novi j enega šolskega poslopja na Šenkovem 
turnu. Glede udeležbe na šolskih proslavah 
se sprejme predlog tov. Primožiča: Šolski 
upravitelj dotične šole naj pošlje vabilo na 
sreskega referenta, ta pa naj ga da razmno* 
žiti in odposlati na vse šole v srezu. 

Tov. Primožič poroča dalje, da se bodo 
odslej vršile pevske vaje Učiteljskega pev
skega zbora tudi v drugih krajih Tako za 
učiteljstvo tega sreza ta dan popoldne v 
Domžalah. 

Prihodnje zborovanje bo v Domžalah, 
kjer bo sreski referent Lukežič predaval o le
popisju in novih zvezkih. 

Arrigler, predsednik. 

Iz društev: 
Vabila: 

= UČITELJSKO DRUŠTVO ZA SREZ 
DOLNJA LENDAVA bo zborovalo dne 
7. novembra 1931 v Dobrovniku. Dnevni 
red: Zadnji zapisnik, poročila, predavanje o 
abnormalni mladi duševnosti, "predlogi in 
slučajnosti. K čim številnejši udeležbi vljud* 
no vabi — odbor. 

Poročila: 
+ JUU — SRESKO DRUŠTVO V SLO

VENJGRADCU je zborovalo v soboto dne 
3. t. m po sledečem dnevnem redu: 1. Za* 
pisnik. 2. Dopisi. 3. Poročilo o skupščini in 
situaciji. 4. Poročilo društvenih funkcionar; 
jev. 5. Reorganizacija društva. 6. Volitve 
upravnega in nadzornega odbora. 7 Prora
čun. 8. Slučajnosti. 

V društvu je včlanjenih 42 tovarišev(ie), 
navzočih 36, obisk je torej znašal 85%. 

Predsednik tovariš Kopač Leopold je 
uvodoma pozdravil navzoče učiteljstvo, zla* 
sti novega člana gospoda sreskega šolskega 
nadzornika Grmovška Miloša in častnega 
člana tovariša Purkharta Josipa, nakar je bo* 
dril navzoče na intenzivno, požrtvovalno in 
tovariško vzajemno harmonijo in delo. Nato 
je obširno poročal o banovinski in glavni 
skupščini ter o situaciji v organizaciji. 

Po prečitanju zapisnika in obravnavanju 
došlih dopisov je sledilo tajniško poročilo 
in razprava o računih. Oboje je brez debate 
sprejeto. Po poročilu revizorjev je dobil od
bor absolutorij. 

S soglasnim sklepom vseh navzočih je 
bila izvedena likvidacija okrajnega učitelj* 
skega društva. Ustanovilo se je JUU v Beo* 
gradu, sresko društvo v Slovenjgradcu. Vse 
aktivno in pasivno imetje preide na novo 
društvo. 

Volitve so se izvršile z vzklikom ter so 
bili soglasno izvoljeni v upravni odbor tova* 
riši(ice): Kopač Leopold, predsednik; Šinigoj 
Asta, podpredsednica; Iglar Rajko, tajnik; 
Vaupot Antonija, blagajničarka ter trije od* 
borniki: Kavčič, Gorup, Zehrer in dve na* 
mestnici: Arnuš Marija in Vovk Slava, v 
nadzorni odbor pa tovariši(ice): Moder, 
Šmid, Mrovlje, Bregant in Gorup 

Članarina je določena na 16 Din za čla
na, za omožene učiteljice pa po 8 Din. 

Prihodnje zborovanje se bo vršilo prvo 
soboto v decembru v Slovenjgradcu. Referi
rala bosta tov. Mrovlje in tov. Šinigojeva 

Tov .Zehrer je stavil sledeča predloga, 
ki sta bila soglasno sprejeta: 

a) Naprosijo naj se vsi merodajni fak* 
torji. da se v prihodnje vsi počitniški tečaji 
za nadaljnjo izobrazbo učiteljstva razpišejo 
vsaj do 1. maja in istočasno. 

b) Učiteljstvo kraljevine Jugoslavije naj 
bi kot eminenten kulturen faktor naše dr
žave zavzelo svoje stališče k reformi kole
darja, ki se z njo ha vi društvo narodov in 
ki je za našo državo velike važnosti, osobifo 
tudi z ozirom na unifikacijo. 
Kopač Leopold, preds. Iglar Rajko, tajnik. 

+ JUU — SRESKO DRUŠTVO ŽU< 
ŽEMBERK je imelo svoj redni občni zbor 
dne 3. oktobra 1931 v Žužemberku. Udele
žilo se ga je 90% članov 

Stanovske zadeve: Ob koncu šolskega 
leta, meseca junija se je izvršila reorganiza* 
cija društva. Dodatno k temu sklene občni 
zbor, da pripada vsa imovina prejšnjega 
društva sedaj novemu učiteljskemu društvu, 
ki nosi naslov JUU — sresko društvo 2u* 
žemberk. 

Z odobravanjem se sprejmeta na znanje 
»Spomenici«, ki ju je poslala JUU — sek* 
cija Ljubljana na merodajna mesta glede za
ščite članstva in nove odredbe, tičoče se od* 
mere vrednosti naturalnih stanovanj. 

Občni zbor odobri izdatek 1 Din na vsa
kega člana za palmovo vejo, ki jo je JLTU 
— sekcija Ljubljana poklonila ob priliki od* 
kritja spomenika kralja Petra I. Osvobodi* 
telja. 

Ponovno se priporoča vsem upravite
ljem, naj naročajo vse šolske potrebščine 
potom, gospodarske poslovalnice. 

Predlaga se, naj se poštninska prostost, 
ki je dovoljena učiteljski organizaciji v nje
nem poslovanju, raztegne tudi na poslovanje 
s šolskimi oblastmi. 

Poročilo o banovinski in državni skup* 
ščini, katero poda tov. predsednik Mervar, 
ki se je osebno udeležil obeh skupščin, se 
sprejme z zadovoljstvom na znanje. 

Poročilo društvenih funkcionarjev se 
odobri. 

Društvena članarina se zviša za 1 Din, 
tako da znaša sedaj 16 Din. 

Na vseh društvenih zborovanjih se bo 
tudi v bodoče predavalo. Zato bodo skrbele 
letos šole: Ambrus, Hinje, Šmihel pri Žužem
berku in Zagradec. 

Vršile so se volitve v upravni in nad* 
zorni odbor Izvoljeni so z vzklikom: V 
upravni odbor: Fr. Mervar, predsednik; Raf. 
Hrovatova, tajnica; M. B>rumatova, blagaj* 
ničarka; Lovro Korenčan, Franc Sivec, Dani* 
ca Jerše, odborniki. Namestniki: Janko 
.Tankovič, Josipina Repetova, Zumer Anton. 
— V nadzorni odbor: Ciril Dequal, predsed* 
nik; Anica Terpinova, tajnica; Pavle Japelj, 
odbornik. Namestnici: Mara Mervar, Anka 
Kunstl. 

Tov. Korenčan predlaga, naj bi se usta* 
novila društvena knjižnica. Viri za pokritje 
stroškov: Razne društvene prireditve. 
Fr. Mervar, t. č. preds. Raf. Hrovatova, tajn. 

+ JUU — SRESKO DRUŠTVO V 
KOZJEM je imelo svoj občni zbor dne 3. 
oktobra 1931 ob 10 uri v šoli v Kozjem. 

a) Predsednik otvori občni zbor, pozdra
vi vse navzoče, posebno novo pristopivšo 
tovarišico. Spominja se bivšega šolskega nad
zornika Hinka Šumra ter mu želi skorajš
njega okrevanja. Od 48 članov navzočih 30, 
t. j . 625%. 

b) Tov. Čok je podal poročilo o bano* 
vinski skupščini v Ljubljani in o državni v 
Beogradu. Obenem je tudi poročal o dospe
lih dopisih. 

e) Nato je sledilo poročilo tajnice — ki 
se je vzelo na znanje. 

Blagajnik poroča, da znašajo dohodki 
825353 Din izdatki 692763 Din, prebitek 
1325'90 Din. Pregledovalca računov sta pri 
pregledu blagajniških knjig in prilog našla 
vse v najlepšem redu, zato predlagata abso* 
lutorij. Sprejeto. 

č) Nato se določi članarina: za člane me* 
sečno 17 Din, za poročene učiteljice 10 Din 
mesečno, ki se naj plačuje vnaprej le potom 
položnic Sprejeto. Le za mesec september se 
plača 1 Din več za lavorovo vejico. 

d) Učiteljsko društvo za kozjanski okraj 
se likvidira soglasno. 

Ustanovi se novo društvo z nazivom: 
»Jugoslovensko učiteljsko udruženje v Beo* 
gradu — sresko društvo v Kozjem«. 

Vsa aktiva in pasiva starega društva se 
prenese na novo društvo. 

e) Po desetminutnem odmoru je bil na 
predlog tov. Potočnika izvoljen naslednji od* 
bor. Upravni odbor: Albert Čok, predsednik; 
Makso Kos, podpredsednik; Mara Strašeko* 
va, tajnica; Ante Potočnik, blagajnik; F. Fre
ce, A. Robič in Pavla Korbarjeva, odborniki. 
Namestniki so: J. Prislar, J. Kravarič, K. Čo

I JUU SRESKO DRUŠTVO V RA
DOVLJICI je imelo svoj redni letni občni 
zbor dne 10. oktobra 1931 na Jesenicah v 
osnovni šoli. Od 115 članov jih je bilo navzo
čih 86. 

Tovariš predsednik se uvodoma sporni* 
nja vseh važnejših dogodkov v minuli dru
štveni poslovni dobi. Zlasti omenja uradniški 
zakon, s katerim je dobilo šele učiteljstvo 
trdno pozicijo. Navdušuje učiteljstvo, naj se 
nikar ne vda malodušju zaradi redukcije 
plač, ker svetovna kriza zahteva svoje žrtve, 
žrtve morajo biti in učiteljstvo žrtvuje tudi 
vse v blagor svoje ljubljene domovine. 

Po uvodnih besedah otvori redni letni 
občni zbor, pozdravi vse navzoče, posebno 
novo vstopivše člane, imenuje zapisnikarje 
in overovatelje zapisnika. 

Nato poda sliko o delovanju društvene 
uprave za minulo upravno leto ter prosi član* 
stvo. naj iznese vse, karkoli mu leži na srcu. 

Nato poda tov. tajnik Skender svoje po* 
ročilo, ki se vzame soglasno v vednost Rav* 
no tako je bilo sprejeto poročilo blagajni* 
čarke tov. Šegove z izrecno zahtevo članstva, 
da sta se imenoma navedla dva tovariša, ki 
ju je društvena uprava črtala iz imenika 
članstva zaradi neporavnane zaostale čla* 
narine. 

Po poročilu pregledovalcev računov je 
bil soglasno sprejet sklep, da se ji izreče za* 
hvala in oprostilo. 

Nato so bili sprejeti jiredlogi tovariša 
Baeblerja: 

1. Glede ocenitve naturalnih stanovanj 
— soglasno. 

2. O izdelavi vsakoletne statistike — so
glasno. 

3. Glede izdajanja »Učit. Tovariša« in 
»Popotnika« — s 44 glasovi. 

4. Glede proračuna sekcije — z večino 
glasov. 

Prečitali so se razni aktualni dopisi sek
cije ter se je glede izvenšolskega delovanja 
učiteljstva vnela zanimava debata 

Nato reminiscira tov. predsednik učitelj
sko organizacijo pred vojno in po vojni ter 
predlaga: 

1. Sedanje učiteljsko društvo naj se raz
pusti. 

2. Ustanovi naj se: Jugoslovensko uči* 
teljsko udruženje v Rpotfradu — sresko uči

jsko društvo v Radovljici. 
3. Vsa aktiva m pasiva starega društva 

naj preidejo na novo udruženje. 
Pri volitvah je bil soglasno izvoljen sle* 

deči upravni odbor, ki se je po zboru konsti* 
tuiral sledeče: predsednik Schiffrer Egidij, 
podpredsednik Blažič Drago, tajnik Skender 
Oton blagajničarka Šega Nada ter člani: 
Gradnik Rajko, Knap Anton in Čibej Ma* 
rija. Namestniki: Baebler Leopold, Rabič 
Lojze in Miselj Angela. 

V nadzorstveni odbor: Požar Metod, 
Hafner Kristina in Lahajnar Janez, kot na* 
mestniki pa: Reitz Valerija in Jeglič Poldi. 

Sprejel se je predlog tov. Schiffrerja, da 
naj se delegati za banovinsko in glavno skup* 
ščino volijo na enem izmed kasnejših zbo* 
rovanj. 

Prihodnje zborovanje se bo vršilo v Les
cah z nastopom v razredu v smislu delovne 
šole. Dan določi odbor 

Tov. Gradnik se zahvali članstvu za po
zornost ter zaključi občni zbor. 
E. Schiffrer, t. č. preds. Skender O., t. č. tajn. 

4 JUU V BEOGRADU, SRESKO DRU
ŠTVO SV. LENART je imelo svoj občni 
zbor dne 3. oktobra 1931 pri Sv Lenartu. 

Navzočih je bilo od 53 članov 34, t. j . 
64%. 

1. Predsednik tov. G o l e ž otvori občni 
zbor. ugotovi sklepčnost ter ugotovi, da je 
bil občni zbor pravilno prijavljen oblasti in 
pozdravi vse navzoče. Nato omeni najvaž
nejše dogodke preteklega društvenega leta, 
zlasti novi uradniški zakon, redukcijo dra* 
ginjskih doklad, uvedbo o ocenitvi natural
nih stanovanj ter reorganizacijo našega uči* 
teljskega udruženja. — Omenil je tudi, da se 
je storil v konsolidaciji naše države veleva* 
žen korak naprej s tem, da je Nj. Vel. kralj 
dal novo ustavo ter je poudarjal, da bo uči* 
teljstvo po intencijah manifesta od 6. janu* 
arja 1929. z vsemi svojimi silami sodelovalo 
pri graditvi naše države, da se bo vredno iz* 
kazalo najvišjega priznanja Nj. Vel kralja, 
ki je rekel, da smo mi učitelji njegovi naj* 
boljši sodelovalci. Z željo, da bi bilo naše 
novoustanovljeno sresko učiteljsko društvo 
važen činitelj v skupni učiteljski organizaciji 



in v korist stanu, narodu in državi, je prešel 
na dnevni red. 

2. Tajnik tov. Golob je podal sledeče 
poročilo: 

Društvo je štelo v začetku poslovnega 
leta 52 članov Med letom jih je pristopilo 6, 
odpadli so 4 člani. Ob koncu leta je štelo 
društvo 54 članov. 

Društvo je imelo 1 odborovo sejo in .T 
zborovanj. Udeležba ni bila ravno povoljna; 
v bodoče naj bo boljša. Na zborovanjih je 
bilo povprečno 52% članov. 

Poročilo se je vzelo odobrujc na znanje 
in predsednik je izrekel željo, naj bodo naša 
zborovanja bolje obiskana kot so bila do
sedaj. 

3. Sledilo je blagajniško poročilo. Vseh 
dohodkov je bilo 13 75860 Din. izdatkov 
988210 Din. preostanka koncem leta 387650 
dinarjev. 

Računski pregledovalec tov. Jaut je 
pregledal račune, ugotovil, da so v najlepšem 
redu ter se je dala blagajniku razrešniea. 

4. Nato je podal predsednik izčrpno po
ročilo o banovinski in državni skupščini, kar 
se je vzelo na znanje. 

5 Prečitali so se nato in vzeli na znanje 
razni dopisi sekcije. 

6. Predsednik je nato poročal o položaju, 
ki je postal v organizaciji na podlagi § 76. in 
243. zakona o državnih uradnikih z dne 31. 
marca 1931 in dal na glasovanje predlog: 
Učiteljsko društvo za okraj Sv. Lenart likvi
dira z današnjim dnem; obenem se ustanovi 
novo društvo z imenom »Jugoslovensko uči
teljsko udruženje v Beogradu — sresko dru* 
štvo pri Sv. Lenartu«. Vsa imovina — aktiva 
in morebitna pasiva — učiteljskega društva 
za svetolenartski okraj se prenese na novo 
ustanovljeno društvo Ta predlog je bil so
glasno sprejet. 

7. V svrho pogovora o volitvi upravnega 
in nadzornega odbora je predsednik za pet 
minut prekinil občni zbor. Po preteku tega 

časa se občni zbor zopet otvori in izvoljeni 
so bili: 

Upravni odbor: Golež Fran, Golob Jo* 
sip, Rogl Fran, Sernec Angela, Stumpf Ludo* 
vik, Štuhec Jakob, Schweiger Katarina. Na* 
mestnki : Košenina Vlado, Sancin Fran, Ur* 
bajs Alojzija. 

Nadzorni odbor: Ferluga Fran, Jaut Ra* 
dovan, Petelin Jožica. Namestnika: Klemen* 
čič Milan, Zorko Valerija. 

8. Predsednik knjižničnega odbora Go
lež Fran je zaradi prezaposlenosti in oddalje
nosti odložil svoje mesto ter se je izvolil 
novi knjižnični odbor sreske učiteljske knjiž
nice Sv. Lenart, in sicer: Košenina Vlado, 
Zinauer Marica, Nachtigall Mara. 

9. Soglasno se je sprejel od sedanjega 
blagajnika predlagan proračun za 1. 1931./32 
Po tem proračunu se znižajo dajatve članov 
za 20 Din letno. 

10. Predavanje tovariša Ferlinca se je 
moralo zaradi pomanjkanja časa preložiti na 
prihodnje zborovanje. 

11. Sklenilo se je, da se bo vršilo prihod
nje zborovanje meseca decembra pri Sv. Le* 
nartu. 

S tem je zaključil predsednik dobro 
uspeli občni zbor z zahvalo za izkazano mu 
zaupanje, poudarjajoč, da bo tudi v bodoče 
posvetil vse svoje sile napredku in razmahu 
društva. 
Golež Fran, preds. Golob Josip, tajnik. 

so se važnejše okrožnice sekcije JUIJ m s 
posebnim zadovoljstvom vzele v vednost o 
ukrepih sekcije glede naturalnih la.iovani, 
premeščanja in nameščanja učiteljstva. 

Kačune za leto 1931./32. sta pregledali 
tov. P. Vanič in Z. Uršič, našli vse v redu, 
nakar je bila upravnemu odboru soglasno 
izrečena zahvala ter podeljen absolutorij. 
Nato je 45 let staro stanovsko društvo, ki 
je ves čas in povsod vzajemno in solidarno 
nastopalo, likvidiralo. 

Nasvet sekcije JUU, da bi se društvo 
delilo v sresko JUU Krško in sresko JUU 
Mokronog, je bil odklonjen. Ustanovilo se 
je novo za ves političen srez s sedežem v 
Št. Rupertu na Dolenjskem. 

V upravni odbor so bili izvoljeni: M 
Brezovar, predsednik; R. Žnidarčič, podpred* 
sednik; F. Lunaček, tajnik; J. Turk, biagaj* 
nik; odborniki: P. Herbst, J. Malešič m Z. 
Kneisl; namestniki: J. Vanič, L. Kraker in 
Fr. Bizjan. 

Nadzorni odbor: Vlastimila Levstik, V. 
Moderndorfer in Iv. Pečnik; namestnici: Alf 
Babnik in SI. Verdir. 

Sprejel se je tudi proračun za 1. i931.'32. 
in sklep, da se članarina zniža na 16 Din, za 
poročene učiteljice pa na 4 Din. 

Končno sta bili sprejeti resolucija tov. 
V. Mdderndotfferja v zadevi internatskega 
vzgajanja učit. naraščaja in resolucija tov. 
R. Žnidarčiča, da pouči učiteljstvo ljudi, da 
ne nasedajo vznemirljivim vestem in da se 
naprosi merodajne faktorje, da se razpišejo 
v bodoče vsi počitniški tečaji vsaj do Velike 
noči vsakega leta. 

M. Brezovar, predsednik. 

+ JUU, SRESKO DRUŠTVO KRŠKO 
je imelo svoj občni zbor 10. oktobra v šolski 
telovadnici v Krškem. Navzočih je bilo 94 
članov in članic, t. j . 62%. 

Po konstatiranju sklepčnosti, je tovariš 
predsednik pozdravil vse navzoče, zlasti src* 
skega šolskega nadzornika tov. Leop 1 ev* 
stika, prečital pismo Nj. Vel. kralja Alek* 
sandra učiteljstvu, ki so ga navzoči stoje po
slušali in sprejeli z vzklikanjem našemu na
rodnemu kralju, ki mu je bila odposlana 
vdanosfha brzojavka ter ista ministrskemu 
predsedniku in prosvetnemu ministru, ki so 
bile vse z navdušenjem sprejete. 

V kolikor ni bilo podanega v »Učit. To
varišu«, je o banovinski skupščini poročal 
tov. V. Moderndorfer, o državni pa tov. J. 
Vanič. V debato k prvemu poročilu so po* 
segli tov. M. Brezovar, J. Vanič in Žnidar
čič R. 

Društvo je eno najjačjih šteje 151 čla
nov, imelo je v minulem letu 5 zborovanj z 
več predavanji in 3 odborove seje. Prečrtale 


